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Garanič: 
Interpelácia by sa týkala separovania odpadu. Spracúvame rôzne plány štúdie, deti v školách 
učíme ako odpad deliť, separovať a pod. Na sídliskách však je stále málo kontajnerov, kde sa 
separuje sklo, plasty osobitne a tak podobne. Chceme sa zapojiť do nejakého projektu, kde by 
sa dali takéto kontajnery získať, alebo máme nejaký plán na rok 2018?  
 
Mgr. Mokáňová: 
Už sme sa o tom niekoľkokrát bavili aj na komisii výstavby a majetku, čo sa týka triedeného 
odpadu a tých komodít, ktoré ste spomínali sklo, plasty, papier, vlastne to sú komodity, alebo 
tá časť z triedeného zberu odpadu, ktorá spadá pod organizácie zodpovednosti výrobcu, to 
znamená v našom prípade Natur Pack, s ktorými sme uzatvorili zmluvu, venovali sme sa jej 
dosť dlho aj za prítomnosti poslancov a vlastne zabezpečenie dostatočného počtu zberných 
nádob je parketa v našom prípade pre Natur Pack, nielen na sídliskách, ale takisto aj 
v školách. Je vyhlásená nová výzva, ktorá sa týka odpadov pre najmenej rozvinuté okresy, ale 
aj pre tie ostatné, ale pre najmenej rozvinuté okresy to sa týka aj nás. Ale to, o čom ste 
hovorili, to je vlastne z tej výzvy vyňaté. Tieto veci môžeme riešiť, ale z vlastných finančných 
prostriedkov. A čo sa týka Natur Packu, na poslednom stretnutí, ktoré bolo, tam dajaké šance 
nevidím. Ale so školami sme už hľadali nejaké riešenia v rámci toho, čo vlastne v školách 
majú.  
 
Garanič: 
Ďakujem. Interpelujem hlavne preto, že je taký všeobecný trend vo svete, že sa to rieši, tak 
kvôli tomu. Myslím, že je to v záujme nás všetkých.  
 
Mgr. Mokáňová: 
Ja keď môžem ešte pán Garanič, poznáte môj názor na odpad, takže nielen trend vo svete, ale 
určite aj záujem môj, ktorý sa snažím presadzovať.  
 
Mgr. Sovák: 
Na poslednej finančnej komisii bola prerokovaná aj rozpočtová zmena č. 8 a tam sme žiadali 
nákup separovaných kontajnerov, ktoré by nám počas tých troch rokov, s ktorým máme 
zmluvu s Natur Packom, vedeli potom preplatiť alikvotne každú čiastku každý rok, ale 
bohužiaľ táto suma myslím, že okolo 10 alebo 11 tisíc to bolo, 12 tisíc nebola schválená. 
Chceli sme nakúpiť tieto separované kontajnery a dať ich na sídliská, takže toľko. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 


